
Versie 2 van 4nov22 

 

M.1 
 

 

 

 

 

 

 

Motie verduurzaming verlichting 

 

  

De gemeenteraad van Leudal in vergadering bijeen op 8 november 2022 

 

Constaterende dat: 

- De gemeente Leudal nog steeds niet overal gebruik maakt van ledverlichting zowel 

straatverlichting als verlichting in gemeentelijke accommodaties 

- Straatverlichting een reële kostenpost is voor de gemeente 

 

Overwegende dat: 

- De gemeente een voorbeeldrol zou moeten innemen voor haar inwoners 

- Het gebruik van ledverlichting zichzelf terugverdient 

- Door te verduurzamen wat betreft verlichting in gemeentelijke accommodaties we de gebruikers 

van de accommodaties helpen nu al om te besparen op de hoge energieprijzen  
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Verzoeken het College van Burgemeester en Wethouders: 

- Te onderzoeken of het mogelijk is om de straatverlichting en verlichting in gemeentelijke 

accommodaties (vervroegd) te vervangen door ledverlichting en de raad hiervan op de hoogte 

te brengen voor 1 februari 2023. 

 

 En gaat over tot de orde van de dag 

 

CDA Leudal  

 

Samen Verder 

 

D66 Leudal 

 

Ronduit Open 


